
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 107 A
Forslag til lov om ændring af ejendomsvurderingsloven og forskellige andre love. (Ansæt-
telse af grundværdier for erhvervsejendomme m.v.).
Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 79
Kan ministeren med den ændring af grundlaget for opkrævning af dækningsafgiften, som
der lægges op til med lovforslaget, udelukke, at enkelte erhvervsejendomme vil opleve, at
dækningsafgiften stiger med mere end 500 pct. fra et år til et andet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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